
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1193
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – på 
baggrund af at de organisationer, der arbejder med dette område, oplever at der er store 
forskelle på, hvordan politikredsene vægter arbejdet på området; deres oplevelse er, at 
det er meget personligt båret, og indsatsen afhænger af, om medarbejdere interesserer 
sig for området, de oplever desuden manglende koordinering på tværs af politikredsene, 
og karikeret sagt, så ved den ene politikreds ikke, hvad den anden laver, samtidig oplys
es det til spørger i et tidligere folketingssvar, at ingen arbejder dedikeret med området 
– de løser også alle mulige andre ting – redegøre for om ministeren ikke mener, at der 
er behov for specialiserede kræfter her fremfor nogle, der det meste af tiden er udlånt til 
andre områder, og at det er yderligere en faktor, at meget af det her foregår på tværs af 
kredse, kunne det ikke give mening at lave et tværgående rejsehold på det her område, 
for kvinderne flyttes rundt mellem forskellige kredse, så vi sikrer den koordinering, organi
sationerne efterlyser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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